
Det Energipolitiske Udvalg

Til: Klima- og energiministeren

Dato: 20. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPU alm. del

Spørgsmål 11
Kan ministeren bekræfte, at det forholder sig for en region/et hospital som re-
gionsrådsformand Carl Holst skrev i artikel i Børsen den 12.september 2010
"Hospitaler har svært ved at energioptimere", at hvis en privat virksomhed laver
kontrakt med et ESCO, udløser det pligt til at deponere et beløb fra regionens
side, fordi det sidestilles med et lån – og at når ESCO ikke er mere udbredt,
skyldes det deponeringspligten og manglende låneadgang?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Grete Holmsgaard (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Holmsgaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk
formand
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